
 

 
Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 8 konaného dne 30.9.2015 v 18.00 hod. 

v zasedací místnosti Agrodružstva Morkovice 

 
I. Při zahájení bylo přítomno 9 členů městského zastupitelstva. 

Omluveni:  Mgr. Albrechtová, I. Handlová, Ing. Horáková, J. Minks, Vl. Štětina,  

 

Proti zápisu ze zasedání Zastupitelstva města  Morkovice-Slížany č. 7 nebyly podány žádné námitky. 

Zápis byl schválen. 

 

Mgr. Horák navrhl členy návrhové komise a ověřovatele zápisu: 

 

Návrhová komise: Mgr. Barnetová, M. Koutňák 

Ověřovatelé zápisu: E. Lejsalová, Š. Vojtušová 

 
Hlasování:  8 členů městského zastupitelstva hlasovalo pro návrh. M. Koutňák se zdržel hlasování.  

Návrh členů návrhové  komise a ověřovatelů zápisu byl přijat. 

 
Program:  1. Zpráva o plnění usnesení 

2. Zpráva o činnosti rady města 

3. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška č. 

1/2012 o zákazu   konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství 

4. Rozpočtové opatření č. 4 

5. Majetkoprávní úkony 

 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

 

II.  Projednávání programu 

1. Zpráva o plnění usnesení 

 Byla podepsaná kupní smlouva s manžely Foltýnovými, Morkovice 824 na pozemek p.č. 1814/46 v k.ú. 

Morkovice. 

 Jsou připraveny k podpisu kupní smlouvy na stavební pozemky nad MŠ.   
Smlouvu na pozemek par.č. 121/3 a p.č. 1915/65 podepsali manželé Tesařovi, Morkovice č.p. 681. 

Smlouvu na pozemek p.č. 121/2 a p.č. 1915/64 podepsali manželé Žourkovi, Kolaříkova 707. 

 Starosta projednal s firmou Proxima Capitals s.r.o. snížení kupní ceny na rodinný dům č.p. 256 na ul. 

Havlíčkova, včetně zahrady. 

 Nejsou dopracována pravidla pro odkup chátrajících nemovitostí na území města Morkovice – Slížany a pro 

poskytování půjček na opravy nemovitostí  po změně vlastníka nemovitosti. 

 

V průběhu projednávání bodu č. 1 se na zasedání dostavil Petr Jablunka. Počet přítomných zastupitelů je 10. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 9 členů městského zastupitelstva. Petr Jablunka nehlasoval. 

 
2. Zpráva o činnosti rady města od 10.6.2015 do 25.9.2015 

Rada města schválila: 

 Uzavření nájemní smlouvy na byt v DPS s paní Marií Trávníčkovou, Kolaříkova 557 

 Žádost pana J. Horáka o možnost umístění skládky dřeva na části pozemku p.č. 1707. Rada souhlasí s 

podmínkou, že dřevo bude odklizeno nejpozději do 30.4.2016. 

 Dotaci pro Náboženskou obec Církve československé husitské v Morkovicích ve výši 50 000 Kč  

 Přijetí daru ve výši 34 465 od Mary Kay s.r.o. Mateřskou školou Morkovice 

 Provedení opravy fasády ZŠ Morkovice s podílem města 130 000 Kč 

 Úpravu závazných ukazatelů rozpočtu ZŠ Morkovice 

 Opravu odpisů ZŠ Morkovice z roku 2013 a zaúčtování této opravy v roce 2015 

 Převod částky 555 676,78 Kč z rezervního fondu ZŠ Morkovice do investičního fondu a jeho čerpání na úpravy 

sociálního zařízení 

 Odměnu dle zápisu pro ředitele Základní školy Morkovice 

 Roční účetní závěrku Technických služeb Morkovice, s.r.o. 



 

 Převod částky 57 182 Kč z rezervního fondu Technických služeb města Morkovice-Slížany do investičního 

fondu 

 Umístění sídla FC Morkovice na adrese Kolaříkova 692 

 Nájemní smlouvu na část pozemku p.č. 1814/29 v k.ú. Morkovice s panem Z. Judasem, Morkovice 265 

 Nájemní smlouvu na část pozemku p.č. 1606/1 v k.ú. Morkovice s panem J. Havlem, Morkovice 303 

 Vyhlášení výběrového řízení na odstranění části staveb býv. podniku Komunál s tím, že osloveny budou firmy 

Kovář Dalibor Zlín, SONA Morkovice-Slížany, OTR Buchlovice 

 Odpověď na žádost nájemců bytů v domě č.p. 181 o provedení opravy střechy 

 Převzetí části polní cesty Uhřice – Prasklice, nacházející se na k.ú. Morkovice po skončení čtyřleté následné 

péče 

 Variantu č. 3 napojení smuteční síně na pozemní komunikaci s tím, že projektant prověří možnost vedení 

vnitroareálové komunikace kolem objektu č.p. 81 

 Smlouvu o výpůjčce zařízení RACE RESULT s Biketriatlon Morkovice 

 Smlouvu na zhotovení projektové dokumentace smuteční síně s Ing. Kokešem a Ing. Vymazalem 

 Věcný dar v hodnotě 500 Kč pro MO ČSCH na chovatelskou výstavu 

 Pronájem areálu dětského hřiště pro MO CŠSD na dětský den za 1000 Kč 

 Změnu závazných ukazatelů rozpočtu Technických služeb města Morkovice-Slížany 

 Dotaci 9 000 Kč pro Sokol Morkovice (využívání sportovní haly) 

 Smlouvu s vítězným uchazečem Dalibor Kovář, Zlín na veřejnou zakázku na demolici části objektů bývalého 

podniku Komunál 

 Vypsání výběrového řízení na stavební úpravy kaple sv. Anny se zasláním výzvy společnostem ADANSO, 

Lumber a Ptáček 

 Osazení dopravního zrcadla na ul. Uhřická 

 Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. 1040009753/001 

 Nájemní smlouvu na nebytové prostory v 1NP budovy č.p.29 (obchod se samostatným vchodem od nákupního 

střediska) s paní Alenou Fabišíkovou, Měrovice nad Hanou 149 

 Ustavení realizačního týmu pro zpracování Programu rozvoje města ve složení Mgr. Pavel Horák, Jiří 

Vinklárek, Ing. Luboš Jančík, Kateřina Slavíková. 

 Změnu doby místního hlášení s tím, že bude probíhat v obvyklé dny, ale pouze1x denně a to před koncem 

pracovní doby MěÚ. 

 Předběžný zájem o zajištění agendy vydávání občanských průkazů MěÚ Morkovice - Slížany. 

 V rámci výběrového řízení, které se týká inženýrských sítí Jabloňová,. bude oslovena firma VHP Ivanovice, 

VHS Bystřice pod Hostýnem a ČAK Kroměříž 

 Uzavření nájemní smlouvy s paní D. Prnkovou na části pozemku 1424/2, 1424/3., za účelem umístění mobilní 

garáže 

 Provedení výběrového řízení na pojištění majetku města prostřednictvím Ing. Chytila 

 Smlouvu o nájmu míst v kolumbáriu 

 Směrnici o používání mobilních telefonů 

 Změnu účelu čerpání dotace Kynologického spolku a to z pořízení WC na pořízení křovinořezu 

 Smlouvu o zřízení služebnosti na vybudování Podzemního komunikačního vedení na pozemku parc.č.1402/1, 

parc.č.1402/2, parc.č.1395/1. 

 Žádost MŠ Morkovice o výjimku z počtu dětí. 

 Žádost MŠ Morkovice o úpravu závazných ukazatelů rozpočtu na rok 2015 

 Žádost ZŠ Morkovice o úpravu závazných ukazatelů rozpočtu na rok 2015 

 Renovaci vozu košatiny v muzeu v celkové hodnotě do 10 000,-Kč 

 

Rada města vzala na vědomí: 

 Žádost o prodej pozemku v průmyslové zóně Nádraží od společnosti YMG Švábenice s tím, že požaduje 

předložit podnikatelský záměr 

 Návrh ceny na zpracování projektové dokumentace KODUS 

 Oznámení Svazu chovatelů ovci a koz o konání přehlídky plemenných kozlíků a koziček  

 Dohodu o ukončení nájemní smlouvy na restauraci Park 

 Předání rekonstruované kotelny ZŠ Morkovice v termínu dle SOD 

 Nařízení Zlínského kraje č.8/2015, kterým se mění nařízení Zlínského kraje č. 3/2006, kterým se stanoví 

podmínky k zabezpečení plošného pokrytí území Zlínského kraje jednotkami požární ochrany 

 Zprávu místostarosty o zajištění zazimování koupaliště 

 Oznámení paní Leony Foltýnové a pana Pavla Procházky o ukončení členství v kulturní komisi 

 Petici obyvatel na ulici Havlíčkova 

 

 



 

Rada města neschválila 

 Převod části pozemku p.č. 1395/1 dotčené parkovištěm a zpevněnou plochou výjezdového stanoviště ZZS na 

Zlínský kraj 

 Žádost společnosti Skamanet o prominutí nájmu za nebytové prostory 

 Žádost o dotaci Hospice na Svatém Kopečku 

 Nabídku p. Pavla Jablunky na odkup bývalé prodejny Agrodružstva s cenou 1 600 Kč/m2 

 Protokol o neshodě o opravě fasády ZŠ Morkovice 

 

Rada města uložila: 

 Zajistit projednání studie KODUS na zasedání zastupitelstva města, odpovídá starosta do 30.6.2015 

 Zajistit projednání studie smuteční síně na zasedání zastupitelstva města, odpovídá starosta do 30.6.2015 

 Projednat s obyvateli DPS jejich žádost o umístění laviček, zajistí místostarosta J. Jablunka do 15.7.2015 

 Zajistit rekonstrukci WC na letním kině, odpovídá místostarosta J. Jablunka, termín 31.3.2016 

 Projednat s Agrodružstvem opravu cesty ke kompostárně, odpovídá Ing. J. Bleša, termín je do příštího zasedání 

rady 

 Vypracovat pravidla pro prodej nemovitostí z majetku města, odpovídá Ing. J. Bleša, termín je do příštího 

zasedání rady 

 Vypracovat pravidla pro odkupy chátrajících nemovitosti na území města, odpovídá J. Jablunka, termín je do 

příštího zasedání rady 

 Vypracovat pravidla pro poskytování půjček na opravy nemovitosti po změně vlastníka nemovitosti, odpovídá 

Mgr. P. Horák, termín je do příštího zasedání rady 

 Zařadit na jednání zastupitelstva žádost o stavební pozemek Ing.S.Uchytila, zajistí starosta do příštího zasedání 

zastupitelstva  

 Zaslat žadatelům o pronájem restaurace Park žádost o vypracování a předložení podnikatelského záměru, zajistí 

starosta do 25.9.2015 

 Zajistit opravu části cesty Ve Bráně od Náměstí po konec průchodu domem č.p. 103, zajistí starosta do konce 

roku 2015 

 

Rada města jmenovala 

 Ing. Bronislava Zaorala členem sociální komise 

 

Rada města pověřila: 

 Starostu města Mgr. Pavla Horáka jednáním o zřízení práva stavby na části pozemku p.č. 1395/1 dotčené 

parkovištěm a zpevněnou plochou výjezdového stanoviště ZZS 

 

M. Koutňák -  Co znamená částka 130 tis. Kč na opravu fasády ZŠ? 

Mgr. Horák – Reklamovali jsme nárůst řasy na fasádě. Větší část fasády byla tímto dotčená, menší část byla 

relativně v pořádku, ale kdyby se to nenatřelo celé, tak by došlo k rozdílům v barvách.  Část peněz se 

použila na opravu fasády a část peněz na oplechování, aby voda nestékala po fasádě. 

M. Koutňák – Smlouva na projektovou dokumentaci smuteční síně je už hotová? Kolik bude projektová 

dokumentace stát? 

Mgr. Horák -  Takové dotazy je vhodné pokládat ještě před zasedáním zastupitelstva, protože částky si přesně 

nepamatuji. Je to přibližně 500 tis.Kč. 

M. Koutňák – Smlouva s vítězným uchazečem Dalibor Kovář, Zlín na demolici části objektů v bývalém  komunálu. 

Proběhlo výběrové řízení a jak probíhalo?  Bylo to obálkově nebo elektronicky? 

Mgr. Horák – Byla zaslaná výzva třem zájemcům, kteří podali nabídky v obálkách.. 

M. Koutňák – Je to stejná firma, která bourala starou radnici?  Nabízel nejnižší cenu? Cena se nebude navyšovat? 

Mgr. Horák – Ano, cena byla nejnižší, jinak by přece nevyhrál. 

Petr Jablunka – Počítá se s tím, že pan J. Horák má dřevo umístěné na části pozemku podle platné vyhlášky? 

Mgr. Horák – Nejedná se o zábor veřejného prostranství podle vyhlášky. Je to výpůjčka části pozemku. 

M. Koutňák –  Bylo projednané s obyvateli DPS umístění laviček? 

J. Jablunka -  Byly umístěné  dvě  lavičky ve výklenku směrem k letnímu kinu. 

M. Koutňák – Jak probíhá jednání s Agrodružstvem ohledně opravy cesty ke kompostárně? 

Ing. Bleša – Je představa, že se tam opraví sjezd z komunikace Morkovice – Pornice. Agrodružstvo sjezd potřebuje 

jednou za tři roky, když tam má cukrovku. Z 90 % to potřebuje obec.  Agrodružstvo dá na opravu  50 % 

a obec taky 50 %.  Jedná se o částku  kolem 30 až 40 tisíc Kč.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města za období od 10.6.2015 do 

25.9.2015. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

 



 

3. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška č. 1/2012 o zákazu 

konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství – příloha 2015-8/1. 

Město obdrželo následující upozornění: Dobrý den. Vážený pane starosto, s ohledem na nález Ústavního soudu sp. 

zn. Pl. ÚS 35/13, ve věci obecně závazné vyhlášky města Cheb č. 6/2012 k zabezpečení místních záležitostí 

veřejného pořádku na veřejných prostranstvích si dovolujeme Vás upozornit, že obecně závazná vyhláška města 

Morkovice-  Slížany č. 1/2012 o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství je v ustanovení 

čl. 3 odst. 4: „Zákaz se nevztahuje na konzumaci alkoholických nápojů ve veřejném prostranství při konání 

kulturních, sportovních či jiných akcí pořádaných nebo spolupořádaných městem Morkovice- Slížany nebo 

Městskému úřadu Morkovice- Slížany oznámených.“ v rozporu se zákonem.  V uvedeném nálezu Ústavní soud 

konstatoval, že nedůvodně nerovný přístup obce k sobě samé na straně jedné a k ostatním fyzickým a právnickým 

osobám na straně druhé v obecně závazné vyhlášce je v rozporu s principem materiálního právního státu ve smyslu 

čl. 1 odst. 1 Ústavy, neboť zakládá nerovnost osob podléhajících výkonu veřejné moci, a to bez přesvědčivého, 

racionálního a legitimního důvodu slučitelného se zásadami charakterizujícími demokratický a právní stát. Ústavní 

soud shledal rozpor takovéhoto ustanovení s čl. 104 odst. 1 a 3 Ústavy („Působnost zastupitelstev může být 

stanovena jen zákonem.“, „Zastupitelstva mohou v mezích své působnosti vydávat obecně závazné vyhlášky.“), 

překročením mezí zákonného zmocnění. 

 

Petr Jablunka -  Pokud zrušíme bod č. 4, tak to nebude asi v pořádku. Není to tam specifikované. Máme tam 

uvedená místa, kde by se konzumace alkoholu neměla provádět, ale pokud zrušíme bod č. 4, tak 

zákaz bude stále platit. Díval jsem se, jak to řeší jinde a zjistil jsem, že o pořádání akcí na veřejných 

prostranstvích rozhoduje rada, která může  povolit výjimky. Připravil jsem návrh, kterým by se 

doplnil článek do vyhlášky.  Tím bychom se vyhnuli všemu.  Většina akcí by měla být  povolena. 

Akce kulturní a sociální komise se dají schválit zároveň s plánem práce. Akce organizací by měly 

výjimku přímo schválenou.  Je to návrh. 

Mgr. Horák – Ve vyhlášce  nedochází ke zrušení článku č. 4, ale vypouštějí se pouze některá slova.  Považuji za 

nadbytečné, aby rada něco schvalovala a povolovala výjimky. Tento problém tady není.  Vyhláška 

řeší problém s pitím a posedáváním na veřejných prostranstvích. Není problém s akcemi,  které 

pořádají spolky a organizace. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015, kterou se mění a doplňuje obecně 

závazná vyhláška č. 1/2012 o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

4. Rozpočtové opatření č. 4 – příloha č. 2015-8/2 

 

Petr Jablunka  - Na co je určena částka 35 tis. Kč na pohřebnictví? 

Mgr. Horák – Jedná se o péči o hřbitov a dofinancování projektové dokumentace. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

5. Majetkoprávní úkony 

a) Prodej pozemků p.č. 1814/43 a 1814/44 v k.ú. Morkovice na ul. Nová 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p.č. 1814/43 orná půda o výměře 590 m2 a p.č. 

1814/44 orná půda o výměře 589 m2 v k.ú. Morkovice Ing. Stanislavu Uchytilovi, 1. máje 771 za 200 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

b) Přijetí daru od p. Josefa Pátíka 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru, a to podílu na následujících pozemcích: 

Parcelní číslo podíl Název druhu pozemku Výměra 

1928/3 39/4332 lesní pozemek 
 

64 

236/41 39/4332 vodní plocha 
 

6 

1924/2 1/6 ostatní plocha 
 

64 

1925/1 1/6 ostatní plocha 
 

53 

21/17 1/6 ostatní plocha 
 

15 

21/55 1/6 ostatní plocha 
 

24 

21/78 1/6 ostatní plocha 
 

8 

1395/8 1/6 ostatní plocha 
 

7 

1467/74 1/6 ostatní plocha 
 

14 
od pana Josefa Pátíka, Ježnická 14, Krnov 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 



 

 

c) Koupě domu č.p. 256 na ul. Havlíčkova – příloha č. 2015-8/3 

Mgr. Horák stáhl tento bod z projednávání. Rada pověřila starostu Mgr. Horáka a Jiřího Vinklárka  dalším jednáním 

s firmou Proxima Capitals s.r.o. 

 

 

III: Diskuse 

M. Koutňák -  Kupní smlouvy na pozemky nad MŠ podepsali dva zájemci. A co ti zbývající dva? 

J. Jablunka – Ti se zatím k podpisu smlouvy nedostavili. 

Mgr. Horák – Já bych měl  jednu připomínku k Martinu Koutňákovi. Až ze zápisu z minulého zastupitelstva jsem 

zjistil, že verbálně podpořil koupi domu na ulici Havlíčkova a poté se zdržel hlasování. Přijde mi to až 

zbabělé. 

Ing. Bleša – Na zasedání č. 6, kterého jsem se nezúčastnil, Martin Koutňák uvedl, že jsem prý obcházel občany 

s tím, že město dům  na ulici Havlíčkova nekoupí. Měl by změnit informátory. Já se přiznám, že do té 

doby než se hlasovalo, jsem o tom přemýšlel. Hlasoval jsem pro koupi domu proto, že jsem měl 

představu, že někdo koupí zahradu a někdo koupí dům a pro město to bude otázka 100 až 150 tis. Kč.  

Určitě jsem neobcházel žádné domy, nebylo referendum.   

Nikdo z členů zastupitelstva nemůže říct, že já bych někoho obcházel. 

M. Koutňák – Mám několik lidí, kteří říkají, že jste tam byl. 

Ing. Bleša – Tak mi je napiš, ať to nemusíš říkat veřejně. Byla by to jejich ostuda. 

Pavel Jablunka -  Obešel jsem celou ulici Havlíčkova. Změnily se informace, které tu byly předložené minule. 

Podepsali to úplně všichni. Všichni by chtěli, aby tento dům koupilo město. Pokud by dům koupilo 

město a reflektovalo by ztrátu 100 tisíc Kč a přidala by se k tomu nenávratná půjčka cca 100 tisíc Kč, 

což by bylo vlastně řešení pro všechny takové domy, tak by o koupi měli zájem asi tři zájemci. 

Mgr. Horák – Toto slyším už potřetí během tří týdnů. Opakovaně jsem Tě žádal o sdělení jmen těchto zájemců, 

abych s nimi mohl jednat. Zatím jsi mi je nedodal.  

Pavel Jablunka – Při minulém jednání s panem Charvátem mu místostarosta J. Jablunka sdělil, že cena je 420 tis. Kč 

a ne 380 tis. Kč, jak bylo dohodnuto. Potom z této koupě sešlo. Aby nevznikaly takové situace, tak 

jsem nesdělil jména zájemců o koupi. Pokud se sem nepřizpůsobiví nastěhují, bude to problém pro 

celé město. Nelíbilo se mi, že pan Jablunka s panem Charvátem mluvil v den hlasování. 

Mgr. Horák – Když jsme potřebovali zjistit, jestli má pan Charvát o koupi zájem, museli jsme s ním jednat.   Nevím, 

co je na tom nesolidního.  

Pavel Jablunka-  Byla mu sdělena jiná cena. 

Mgr. Horák – Já jsem s ním jednal a řekl jsem mu všechny podmínky. 

Pavel Jablunka – Dům je teď pro zájemce k dispozici za nějakých 268 tis. Kč. Je to pod cenou komerčního 

stavebního pozemku. 

Mgr. Horák – Já mám pocit, že vycházíš z něčeho, co není vůbec schválené a asi to není ani reálné. 

Město může počítat s nějakou ztrátou z prodeje a s nenávratnou půjčkou, ale ne obě kumulovaně. 

Pavel Jablunka – Měla by se stanovit pravidla pro všechny takové domy v Morkovicích. 

Mgr. Horák – S tím souhlasím, ale říkám, že se nebude jednat o 200 tis. Kč. 

J. Jablunka – Nevidím jako reálné, že by město kupovalo všechny takové domy.  Ať si zájemci dům koupí sami. 

Pavel Jablunka – Potom by ale neměli ty výhody. 

Mgr. Horák – Kdybych mohl s těmi lidmi jednat, tak bych jim nabídl nenávratnou půjčku od města v případě, že si 

dům sami koupí a budou v něm mít trvalé bydliště.  Ale jména zájemců jsem neznal, takže tato 

varianta padla. 

p. Blešová – Chtěla bych se zeptat na prodej pozemku, o který jsme žádali. 

Mgr. Horák – Říkali jsme, že to vyřešíme výprosou. Záměr o výprose je zveřejněný, takže v půlce měsíce října by 

bylo možné smlouvu podepsat. 

Petr Jablunka –  Na hřbitově je potřeba opravit zídku, protože vrchní cihly padají. V příštím roce bychom s tím měli 

počítat. 

Ing. Bleša – Oprava už se připravuje, existují tvarovky s potřebným sklonem. 

Pavel Jablunka- V Týdeníku Kroměřížska vyšel článek týkající se domu č.p,. 256 na ul. Havlíčkova. Pisatel čerpal 

ze zápisu ze zastupitelstva, který nebyl ještě zveřejněný.Občané města nemají k zápisu ze 

zastupitelstva přístup, ale novináři ano. 

Mgr. Horák – Zápisy č. 6 a č. 7 nebyly opravdu zveřejněné. Už došlo k nápravě. 

 

 

 

 
Zasedání skončeno v 18.45 hod. 

 

  



 

 

Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 8 konaného dne 30.9.2015 v 18.00 

hod. v zasedací místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

 

 

 

I.  Zastupitelstvo města bere na vědomí: 

1. Zprávu o plnění usnesení. 

2. Zprávu o činnosti rady města za období od 10.6.2015 do 25.9.2015. 

 

 

II. Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška č. 1/2012 o zákazu 

konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství. 

2. Rozpočtové opatření č. 4. 

3.Prodej pozemků p.č. 1814/43 orná půda o výměře 590 m2 a p.č. 1814/44 orná půda o výměře 589 m2 v k.ú. 

Morkovice Ing. Stanislavu Uchytilovi, 1. máje 771 za 200 Kč/m2. 

4. Přijetí daru, a to podílu na následujících pozemcích: 

Parcelní číslo podíl Název druhu pozemku Výměra 

1928/3 39/4332 lesní pozemek 
 

64 

236/41 39/4332 vodní plocha 
 

6 

1924/2 1/6 ostatní plocha 
 

64 

1925/1 1/6 ostatní plocha 
 

53 

21/17 1/6 ostatní plocha 
 

15 

21/55 1/6 ostatní plocha 
 

24 

21/78 1/6 ostatní plocha 
 

8 

1395/8 1/6 ostatní plocha 
 

7 

1467/74 1/6 ostatní plocha 
 

14 
od pana Josefa Pátíka, Ježnická 14, Krnov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  _______________________________________ ___________________________________ 
   Jan Jablunka      Mgr. Pavel Horák 

  místostarosta      starosta   

 

 

 


